

哥林多前书九1-27

国际释经应用系列《哥林多前书》：第二个应用事例：传福音而不接受供养(九1-18)；背后的动机：竭力拯救更多的人(九19-27)

导师们阅读页面：197-205页、209-214页

- 1.在日常生活里，为了福音的缘故，你可以怎样放弃“自由”和“自我权力”？
- 2.我们对待财富是否与保罗放弃他的“权利”的心态一致？若要做到这一点，可能需要做出哪些调整？
- 3.我们如何为了福音的缘故“向什么样的人，我就作什么样的人”？请分享生活中的实例。
- 4.谨记保罗在哥林多前书9章所说的话，写下你个人“传福音的原则”；让它成为真实和可行。以小组的处境再写一个。

Passage: 1 Corinthians 9:1-27

TNIVAC coverage: A Second Application: Money for Ministry (9:1-18),
The Underlying Motive: Saving as Many as Possible (9:19-27)

Reading for teachers: pg. 172-179, 183-188

1. In your daily life, how could you surrender your ‘freedom’ and ‘personal rights’ for the sake of the Gospel?
2. Are our attitudes towards wealth and possessions consistent with Paul’s frame of mind/mindset when he relinquished/surrendered his ‘rights’? What sort of adjustments do we have to make if we were to attain/achieve this consistency?
3. How can we ‘become all things to all men’ for the sake of the Gospel? Please share real life examples.
4. Recall what Paul has said in 1 Cor 9, please state your personal ‘principles in sharing the Gospel’; make it real and feasible. Together, write another such statement as a cell group.